
Indenrigs- og Boligudvalget

Til: Indenrigs- og boligministeren

Dato: 10. maj 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

B 97
Forslag til folketingsbeslutning om at give kommunerne mulighed for at kræve 33 pct.
almene boliger i lokalplanområder.
Af Søren Egge Rasmussen (EL) m.fl.

Spørgsmål 8
Vil ministeren i lyset af sin besvarelse af B 97 – spørgsmål 4 og på baggrund af analyser
og øvrige data redegøre for erfaringerne med brug af den delegererede bygherremodel
for opførelsen af nye almene boliger og nye private udlejningsboliger, der ligger i samme
bebyggelse, herunder også for de økonomiske aspekter som følge heraf?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Søren Egge Rasmussen (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på soren.egge.rasmussen@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Søren Egge Rasmussen
formand
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